
 

 

 

 

 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde tirsdag den 20.09.22 kl. 19 - 21. 

Afbud fra Anne-Mette og Morten 
 

1. Elevrådet 
10 minutter 

Formål vidensdeling 

De to formænd præsenterer sig (og vi tilsvarende) 

Og de får mulighed for at fortælles noget, hvis de 

ønsker dette. Ledelsen har et lille spg. til de to piger. 

a) Lærerskift/lille skift blev drøftet. Italesættes MPE 

b) Slut kl. 15.00 blev drøftet. Astrid og Josefine og 

Michael ser på om vi kan gøre det bedre. 

c) Et af skurerne – kan det bruges kun til knallerter? 

Vi undersøger. 

d) Vi deltager i fælles elevrådet i kommunen. Amalie 

8.a og Josefine 9.a deltager 

e) Elevrådet støtter op om affaldsindsamling sidst på 

motionsdagen. (Husk lærerstyring omkring grupper) 

 

2. Siden sidst 

25 minutter 
Formål: Vidensdeling mm. 

a) Energi – primært varme og el (Til kommentar): 

 

SB bakker op om tiltagene om reducering på varme og 

el. 

19 grader er inde temperaturen. 

Brug primært sollys, hvis det er muligt 

 

b) Data på os om trivsel (Se AULA’s opslagstavle): 

 

Vi har en general fin trivsel. Ca. 4 hvor 5 er bedst. 

Vi er stærke i social trivsel og i en god atmosfære. 

Kan vi løfte den faglige trivsel yderligere med 0,1 eller 

0,2?  

Vi skal være OBS på de elever, der er ensomme og 

føler sig ikke som en del af fællesskabet. 

Elevrådet anbefaler mere fokus på, at personalet er 

mere guidende i dannelsen af grupper. 

 

 



 

 

c) Boost status: 

Udsættes 

 

d) Besøg forældremøder 

Har det en effekt? Afrunding: Det er godt med denne 

synlighed. 

 

e) Underskrive referat (Til beslutning) 

Vi underskriver ikke referatet mere. 

Proceduren bliver, at vi godkender referatet som start 

på vore SB møder fremadrettet. 

Er der ændringsønsker eller kommentarer til det 

referat MHO sender så bedes disse sendes ud til alle 

medlemmer. 

3. Lokale besigtigelse 
25 minutter 

 

Formål: Vidensdeling  
 

Grønnegård 
Mødelokale 5 

Forgang ved kontor 
Musiklokale – det gamle 

”Memory Lane” gang – hør ideen  
 

Udsat til næste gang. Vi starter her. 

  
LILLE PAUSE Hvem tager kage med?? 

Sanne tager kage med næste gang torsdag den 27.10 

4. Godkendelse af 
beredskabsplaner 

20 minutter 

  

Formål: Vidensdeling og godkendelse 

Læs venligst bilagene igennem 

Beredskabsplanerne godkendt. 

De gennemgås kun for personalet. 

5.  Alment 
20 minutter 

Formål: Vidensdeling  

a) Økonomi – status 31.08.22: 

Rådighed: 21.553.000 kr.  Forbrug: 14.205.000 kr. 

Vi forventer et mindre forbrug på ca. 200.000 – 

500.000 kr. Energipriserne er svære at forudsige. 

 



 

 

b) Elevtal 22-23 og elevinfo  

Der er indskrevet 308 elever i år. Et fald på 15 elever. 

I prognose tallet fra 2016 burde vore elevtal være på 

ca. 260 elever.  

 

Grunden til vi ligger højere er, at der flytter 

børnefamilier til området, samt vi har over 50 elever 

fra andre skoler. 

 

c) Gode historier 

- Vore to nye i 9. klasse, vore to nye i 8. klasse og 

vore 3 nye fra 7. klasse føler sig meget godt tilpas ved 

os. Heraf kommer de 6 fra andre skoledistrikter. 

- Vores 6.ab har modtaget ca. 8 nye elever hen over 

de sidste 2 år. Heraf 5 fra andre skoledistrikter. 

- Ca. 25 % af vort personale har valgt at tilmelde sig 

til ekstra kurser. 

6. Punkter til næste 

møde 

 

Boost 

Faglig trivsel 

Lokalebesigtigelse 

7. Eventuelt OBS på personalets dag 

 

 

 

 

 

 

Mvh. 
Rene Toft Kristiansen                                                      Michael Petersen 
 

 
 
 

 
 


